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OR-RM.0012.2.15.2024 

 

Protokół Nr 2/24 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 24 czerwca 2024 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:05 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 9 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Radny Maciej Szlagowski przybył na posiedzenie w pkt 3. 

Nieobecni Radni: Krzysztof Gradek, Iwona Madziąg, Wojciech Orliński. 

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego po głosowaniu członków komisji wprowadzono zmiany.  

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” zmienili porządek posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

3. Wizytacja Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie. 

4. Ocena wykonania budżetu Gminy Koronowo za rok 2023. 

5. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

6. Sprawy bieżące komisji. 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

 

Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji podano kandydaturę Radnej Elżbiety Mojzesowicz. 

Radna wyraziła zgodę na kandydaturę. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” wybrali Radną Elżbietę Mojzesowicz na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

W związku z obecnością na sali inspektora Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego Urzędu Miejskiego w Koronowie Panią Renatą Szczukowską zdecydowano 

o zaopiniowaniu przedstawionego przez nią projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie przybył Radny Maciej Szlagowski (obecnych członków komisji 6/9). 

 

3. Wizytacja Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie. 

Na posiedzenie komisji przybył Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Koronowie Pan Piotr Kazimierski. Dyrektor przekazał informację na temat spraw 

bieżących realizowanych przez MGOSiR w Koronowie, nadmienił iż do Urzędu Miejskiego 

w Koronowie wpłynęło pismo ze wskazaniem niezbędnych do wykonania remontów 

i inwestycji. Dyrektor odpowiadał na pytania Radnych. Z udzielonych informacji wynika, że  

na hali sportowo-widowiskowej wystąpiły problemy z wodą tj. przeciekające, nieszczelne 

instalacje wodno-kanalizacyjne. Z uwagi na obostrzenia wymogów programowych MGOSiR 

nie przystąpił do programu dotacji rządowej na dofinansowanie opiekunów orlika. Urlopy w 

Miejsko-Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji w Koronowie wykorzystywane są zgodnie z 
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planem urlopów zatwierdzonym w styczniu bieżącego roku. Radny Wojciech Skoczek 

zwrócił się z prośbą o informację dotyczącą zaległych za 2023 rok urlopów 

niewykorzystanych przez pracowników MGOSiR. Ewidencja sprzętu wykorzystywanego na 

potrzeby zajęć odbywających się w hali sportowo -widowiskowej prowadzona jest na 

bieżąco. Radny Wojciech Skoczek zadał pytanie czy pełny etat Dyrektora Miejsko-

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji jest zasadny, czy pełniona funkcja wymaga pełnego 

etatu. 

Dyrektor MGOSiR Pan Piotr Kazimierski poinformował, że pełniąc tę funkcję uprzednio 

często robił to kosztem własnego czasu prywatnego. Dyrektor wyjaśnił, że hala sportowo-

widowiskowa wymaga rozbudowy w celu zapewnienia miejsca na odbywające się zajęcia 

sportowe. Obecny rozkład pomieszczeń nie pozwala na podział części prysznicowych ani 

na „czyste wejście” na boisko. Wymagana jest przebudowa sieci 

kanalizacyjnych/wentylacyjnych. Warto także zbudować bazę noclegową na ok. 20 osób. 

Prace związane z rozbudową/przebudową hali są na etapie koncepcyjnym. 

Prace remontowe na stadionie wykonano własnymi środkami jednak całość stadionu 

wymaga generalnego remontu. 

Przeprowadzono remont orlika przy ul. Pomianowskiego, po którego odbiorze stwierdzono 

wadliwy stan siatki ogrodzeniowej. Siatka została naciągnięta i na chwilę obecną orlik 

funkcjonuje bardzo dobrze. 

 

4. Ocena wykonania budżetu Gminy Koronowo za rok 2023. 

 

Skarbnik Gminy Koronowo Pan Marcin Kłodziński przedstawił zestawienie skrócone 

budżetu Gminy. 

 

Podsumowanie wykonania budżetu za 2023 rok Gminy Koronowo stanowi załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

5. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Komisja nie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Koronowa 

wotum zaufania. 
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Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Koronowo za 2023 r. oraz sprawozdanie finansowe za 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Tomasz Skotnicki odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Koronowo za 2023 rok. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Komisja nie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Koronowa za 2023 rok. 

 

Skarbnik Gminy Pan Marcin Kłodziński oraz pracownik Wydziału Finansowo - Budżetowego  

Pani Dominika Rybarczyk przedstawili projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo na lata 2024 – 2033. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie  

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na 2024 rok. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie za 

2023 rok. 

4.  
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Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta  

przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg 

gminnych. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu gruntów stanowiących gminny 

zasób nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia w II półroczu 2024 roku. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

6. Sprawy bieżące komisji. 

Członkowie komisji debatowali na temat projektu w Wierzchucinie Królewskim - wydłużenie 

terminu projektu. 

 

Członkowie komisji sformułowali wniosek o przygotowanie zestawienia wszystkich 

posiadanych projektów inwestycji wraz z pozwoleniami na budowę oraz datami 

ich sporządzenia, terminami upływu ważności pozwolenia i kosztorysami 

posiadanymi przez gminę. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” przegłosowali powyższy wniosek. 

 

Członkowie komisji zaopiniowali wniosek Kierownika Wydziału Obsługi Promocji 

i Przedsiębiorczości Urzędu Miejskiego w Koronowie Pani Brygidy Berkowicz-

Wyrzykowskiej w sprawie wprowadzenia do sprzedaży w Punkcie Informacji Turystycznej 

magnesów turystycznych.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy wniosek. 

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

     Przewodniczący Komisji                         Tomasz Skotnicki  

Protokół sporządziła       

Maja Olejnik        /-/ Tomasz Skotnicki 

Wydział Organizacyjny 


